
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 24. januar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 468
Ministeren bedes i forlængelse af artiklen ”Flere kan behandles for blodprop-
per: Men der mangler sengeplads” bragt på TV2 Østjyllands hjemmeside den
16. januar 2018 oplyse, hvad ministerens holdning er til, at Region Midtjylland
ikke har sengepladser nok til at behandle alle med en blodprop i hjernen på
mest effektiv vis, og om ministeren mener, at det er statens ansvar.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand

1/1

Sundheds- og Ældreudvalget 2017-18
SUU Alm.del  Spørgsmål 468
Offentligt


